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PS 7/12 Bruk av lesebrett i politiske organ - iPad

Rådmannens forslag til vedtak

1. Tvedestrand kommunestyre vedtar det innføres bruk av lesebrett (iPad) i politiske organ 
i løpet av 1.halvår 2012. Dette som erstatning for utsendelse av innkalling, 
saksdokument og referater i form av papirutsendelser. 

2. Ordningen blir gitt til alle faste medlemmer i kommunestyret, formannskapet, de 2 
komiteen og kontrollutvalget. I tillegg omfattes ordningen også kommunestyrets 1 og 2 
varamedlem for TTL og AP, og 1 varamedlem for H, SP, V, KRF og FRP. 

3. Utgiftene til investeringene (innkjøpet) ca. kr. 240.000,- dekkes innenfor rammen av 
IKT-investeringsbudsjettet i 2012. 

4. Ordfører får fullmakt til å avgjøre problemstillinger som eventuelt kan dukke opp ved 
gjennomføringen av prosjektet. 
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Behandling

Hege Bjerkeseth (TTL) fremmet følgende forslag til nytt pkt. 5:

Plankart i størrelse A3 og større bør sendes i papirformat til medlemmene i teknikk, plan og 
naturkomiteen.

Rådmannens innstilling med Bjerkeseth sitt tilleggsforslag enstemmig tilrådd.

Innstilling

1. Tvedestrand kommunestyre vedtar det innføres bruk av lesebrett (iPad) i politiske organ 
i løpet av 1.halvår 2012. Dette som erstatning for utsendelse av innkalling, 
saksdokument og referater i form av papirutsendelser. 

2. Ordningen blir gitt til alle faste medlemmer i kommunestyret, formannskapet, de 2 
komiteen og kontrollutvalget. I tillegg omfattes ordningen også kommunestyrets 1 og 2 
varamedlem for TTL og AP, og 1 varamedlem for H, SP, V, KRF og FRP. 

3. Utgiftene til investeringene (innkjøpet) ca. kr. 240.000,- dekkes innenfor rammen av 
IKT-investeringsbudsjettet i 2012. 

4. Ordfører får fullmakt til å avgjøre problemstillinger som eventuelt kan dukke opp ved 
gjennomføringen av prosjektet. 

5. Plankart i størrelse A3 og større bør sendes i papirformat til medlemmene i teknikk, plan 
og naturkomiteen



PS 8/12 Iverksetting av vedtak gjort av kommunestyret i 2011

Rådmannens forslag til vedtak

Kommunestyret tar fremlagt oversikt over oppfølging av kommunestyrets vedtak i 2011 til 
orientering. 
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Behandling

Rådmannens innstilling enstemmig tilrådd.

Innstilling

Kommunestyret tar fremlagt oversikt over oppfølging av kommunestyrets vedtak i 2011 til 
orientering. 



PS 9/12 Midlertidig utnyttelse av kommunens eiendom i Bakkeskåt 
- samarbeid med TRK

Rådmannens forslag til vedtak

Kommunestyret godkjenner at det inngås avtale med TRK på de premisser som er skissert i 
rådmannens saksfremlegg, og ellers på følgende vilkår:

1. TRK må besørge at det innhentes rivning/byggetillatelse og at alle arbeider utføres i 
henhold til gjeldende lover og forskrifter.

2. Utført arbeid skal godkjennes av kommunen.
3. TRK må bekoste alle rivning, asfaltering og opparbeidelseskostnader uavhengig av om 

kostnadene vil komme til å fravike det forhåndskalkylene tilsier. 
4. TRK gis rett til å disponere arealene til regattaer og arrangementer som skjer i regi av 

foreningen selv
5. TRK må besørge at området fremstår som rengjort og ryddig umiddelbart etter sine 

arrangement. Kommunen må sørge for renhold mellom arrangementene.
6. Hele området innenfor kaifront må asfalteres, og både under arbeidene og i ettertid må 

det tas hensyn til at selve kaien har dårlig bæreevne.
7. Kommunens deltakelse ved drift av området må kunne dekkes innenfor vedtatte 

budsjettrammer.
8. Det forutsettes at 50% av eventuelle inntekter utenom TRK’s egne arrangement skal 

tilfelle kommunen slik TRK selv har foreslått.
9. Kommunen er inneforstått med sin økonomiske forpliktelse til å innløse avtalen og 

refundere avtalt beløp dersom avtalen må sies opp før 5 års-fristen er utløpt.

Det gjøres ingen budsjettendring som følge av forventet innteksttap i 2012, men forholdet vil bli 
tatt hensyn til ved vurderingen av den ansvarlige enhetens regnskapsresultat for dette året. I 
budsjettet for 2013 vil enhetens budsjettrammer bli justert opp i samsvar med den reduserte 
inntekten.

Det må inngås skriftlig avtale med TRK, og ordfører gis fullmakt til å signere avtalen. 
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Carl F. Bertelsen ble oppnevnt til saksordfører.

Rådmannens innstilling enstemmig tilrådd.

Innstilling

Kommunestyret godkjenner at det inngås avtale med TRK på de premisser som er skissert i 
rådmannens saksfremlegg, og ellers på følgende vilkår:

1. TRK må besørge at det innhentes rivning/byggetillatelse og at alle arbeider utføres i 
henhold til gjeldende lover og forskrifter.

2. Utført arbeid skal godkjennes av kommunen.
3. TRK må bekoste alle rivning, asfaltering og opparbeidelseskostnader uavhengig av 

om kostnadene vil komme til å fravike det forhåndskalkylene tilsier. 



4. TRK gis rett til å disponere arealene til regattaer og arrangementer som skjer i regi av 
foreningen selv

5. TRK må besørge at området fremstår som rengjort og ryddig umiddelbart etter sine 
arrangement. Kommunen må sørge for renhold mellom arrangementene.

6. Hele området innenfor kaifront må asfalteres, og både under arbeidene og i ettertid 
må det tas hensyn til at selve kaien har dårlig bæreevne.

7. Kommunens deltakelse ved drift av området må kunne dekkes innenfor vedtatte 
budsjettrammer.

8. Det forutsettes at 50% av eventuelle inntekter utenom TRK’s egne arrangement skal 
tilfelle kommunen slik TRK selv har foreslått.

9. Kommunen er inneforstått med sin økonomiske forpliktelse til å innløse avtalen og 
refundere avtalt beløp dersom avtalen må sies opp før 5 års-fristen er utløpt.

Det gjøres ingen budsjettendring som følge av forventet innteksttap i 2012, men forholdet vil bli 
tatt hensyn til ved vurderingen av den ansvarlige enhetens regnskapsresultat for dette året. I 
budsjettet for 2013 vil enhetens budsjettrammer bli justert opp i samsvar med den reduserte 
inntekten.

Det må inngås skriftlig avtale med TRK, og ordfører gis fullmakt til å signere avtalen. 



PS 10/12 Søknad om fritak fra verv som meddommer i tingretten

Rådmannens forslag til vedtak

Frode Halvorsen og Turid Aanonsen gis fritak fra sine verv som meddommere i tingretten.
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Behandling

Ordføreren fremmet følgende forslag:

Turid Aanonsen gis ikke fritak for sitt verv som meddommer i tingretten da perioden ennå ikke 
er utgått.

Votering:

Ad Frode Halvorsen
Frode Halvorsen gis fritak fra sitt verv som meddommer i tingretten (enstemmig tilråding)

Ad Turid Aanonsen
Rådmannens innstilling: 3 stemmer
Ordførerens forslag: 6 stemmer og er tilrådd

Innstilling

1. Frode Halvorsen gis fritak fra sitt verv som meddommer i tingretten
.

2. Turid Aanonsen gis ikke fritak for sitt verv som meddommer i tingretten da perioden 
ennå ikke er utgått



PS 11/12 Referat og drøftingssaker

 Rådmannen orienterte om det foreløpige regnskapsresultatet
 Tine Goderstad Sunne (H) orienterte fra siste møte i Viltforum og om problemstillinger som 

ble tatt opp der.
 Tine Goderstad Sunne (H) spurte om oppfølgingen av vedtaket om brukerråd.
 Aud Angelstad (sp) tok opp spørsmål om erfaringer med samhandlingsreformen så langt i 

2012.
 Håvard Røiseland (AP) stilte spørsmål vedr. plasseringen av de 40 offentlige båtplassene 

ved det nye bryggeanlegget ved Hagefjorden og beskaffenheten til bølgebryteren.  Carl F. 
Bertelsen svarte (som styreformann i Tvedestrand Vekst AS).

 Håvard Røiseland (AP) stilte spørsmål vedr. carport ved Strannasenteret.  Rådmannen 
orienterte om at tak-konstruksjonen påbegynnes nå relativt umiddelbart.

 Morten Foss (TTL) stilte spørsmål om antall søkere (så langt) til kommunalsjefsstillingen.
 Morten Foss (TTL) stilte spørsmål ved mulighet for fritak for gebyrer for Kirkelig fellesråd i 

forbindelse med fradelingssaker.  Det ble konkludert med at Fellesrådet må rette en skriftlig 
søknad til kommunen.

 Morten Foss (TTL) fremmet forslag om formannskapet skal be om en sak i livsløpskomiteen 
for å belyse spørsmål om kontantstøtte for to-åringer fra 2013.  Forslaget ble vedtatt med 6 
mot 3 stemmer.


